

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

*(le français suit)*

**JUDGMENT IN APPEAL**

**November 8, 2013**

**For immediate release**

**OTTAWA** – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgment in the following appeal.

Reasons for judgment will be available shortly at: <http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/en/nav.do>

**JUGEMENT SUR APPEL**

**Le 8 novembre 2013**

**Pour diffusion immédiate**

**OTTAWA** – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd’hui auprès du registraire le jugement dans l’appel suivant.

Motifs de jugement disponibles sous peu à: <http://scc.lexum.org/decisia-scc-csc/scc-csc/fr/nav.do>

---

**33536**      **Leighton Hay v. Her Majesty the Queen** (Ont.)  
**2013 SCC 61 / 2013 CSC 61**

Coram:      McLachlin C.J. and LeBel, Fish, Abella, Rothstein, Cromwell and Wagner JJ.

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C42026, 2009 ONCA 398, dated May 12, 2009, heard on April 23, 2013, is allowed. The motion to adduce fresh evidence is granted and the matter is remanded for retrial.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de l’Ontario, numéro C42026, 2009 ONCA 398, en date du 12 mai 2009, entendu le 23 avril 2013, est accueilli. La requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve est accordée et l’affaire est renvoyée pour la tenue d’un nouveau procès.

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

[comments-commentaires@scc-csc.ca](mailto:comments-commentaires@scc-csc.ca)

(613) 995-4330

